
Protokoll Agilitysektionen 240917
Närvarande: Elin Fahlander, Sandra Florin, Agnes Djurberg, Paulina Lundberg, Mathilda
Hallberg, Cecilia Ernvik

Utvärdering UDM
● Vad funkade bra?

○ Funktionärernas sysslor på agilityn funkade bra
○ Agilityn flöt på bra
○ Bra att ha köpt in bana
○ Alla fick pris. Många kategorier i ålder och storlek. Dock tror vi att om det

växer och blir fler deltagare kan det bli knepigt att utse vinnare.

● Vad funkade inte bra?
○ Synd att det inte var så många deltagare - mer meningsfullt med nåt större,

mycket jobb för 5 ekipage.
○ Ska det göras igen måste det göras bättre med information inför.
○ Kommunikation med funktionärer inför eventet funkade inte alls - flera som

hade anmält sig fick ingen återkoppling från någon. Domaren hade inte fått
veta när hon skulle vara där eller hur länge, inga tider eller upplägg - det var
uttalat vem som skulle göra det

○ Det måste finnas någon som fördelar uppgifter mellan funktionärer - typ TL
eller arbetsledare. Agilitysektionen vill göra en rollbeskrivning för en inofficiell
tävling. Det saknades någon som hade överblick/samordningsansvar. Vem
som gör vad behöver vara uttalat innan

○ Domaren hjälpte inte till och byggde bana
○ Kändes inte professionellt att det blev rörigt
○ Det blev lång väntan för prisutdelning
○ Olika syn på funktionärsroller och var man fick vara på vilka planer: en del

som skulle tävla och ville vara funkisar men fick inte för att de ville tävla. Även
olika syn på var publiken fick sitta.

○ TL måste vara på plats eller det finns ingen - problem när alla olika funkisar
säger olika saker till de tävlande och problem måste lösas på plats. Det kan
även potentiellt bli en konflikt.

○ Missades att informera om disk/fem fel/vägran osv åtminstone på blåbär för
de tävlande

○ Regler byttes under evenemanget: sammanlagda resultat i blåbär byttes till
bästa loppet.

○ PM hade behövts korrekturlästs
○ PM skickades inte ut till de som skulle vara med och arrangera (agsek,

domare, funk) (deltagare, tider, upplägg)



Tävling 28/9
● Funkisschemat

○ Färdigt
○ Paulina skriver i chatten att folk ska kolla sina uppgifter
○ Fördel om man är två minst framgent att göra funkisschema
○ Speaker tillagt

● Domargåva
○ Se till att de kan äta i klubbstugan på kvällen
○ Vi ser till att de har allt de behöver på kvällen osv
○ Agnes fixar 500 kr

● Upplägg
○ Fråga LBK om att låna tidtagning
○ Kör allt på plan 2
○ Öppen banvandring på lunchen
○ Start 8:00
○ Antal starter/40 = 5,87h + 30 min/banbygge
○ Ho2 slut innan lunch
○ Köpa STORA soppåsar 120 l till lövsäckarna - Elin meddelar I-C
○ Köpa in tidtagarur, de gamla i fiket är slut - Elin köper
○ Kolla kvällsmat för Leif fredag - Elin mailar

● Förbereda banan kvällen innan: Agnes, Cissi


